
Matviks Bryggförening 2024-04-25
Styrelsemöte 2

Plats: Föreningsboden i Matvik, kl.18:30

Närvarande:
Mia Alfredsson
Ulf Wilhelmsson
Anders Karlsson
Bengt-Egon Martinsson
Anders Eriksson
Karl-Erik Lindström(Valberedningen)

§1 Mötets öppnande
Ordförande Ulf Wilhelmsson hälsade välkomna och förklarade mötet för
öppnat.

§2 Val av ordförande/sekreterare vid frånvaro
Ordförande för noteringar från dagens möte.

§3 Val av justeringsman att jämte ordförande justera dagens protokoll
Styrelsen beslutade att:
Välja Anders E till justeringsman.

§4 Godkännande av dagordning
Styrelsen beslutade att:
Godkänna dagordningen

§5 Uppföljning föregående protokoll
DNA-märkning; paket och UV-lampa har köpts in.

Kameraövervakning och kostnad; Peter och Securitas har varit i Matvik
o gått igenom hur hamnen ska kunna övervakas.
Securitas ska komma tillbaka med offert och lösning.

Kvarstående punkter mot kommunen;
Ulf drar fortfarande i de öppna punkterna mot kommunen men får inget
riktigt svar. Toalettömningen har dock blivit flyttad. De som har toalett
ombord uppmanas att prova hur manövermöjligheten är.

§6 Ekonomiska frågor
Det ekonomiska läget är bra och stabilt.
Till dags datum har 275 medlemmar betalat sina medlemsavgifter.
Mia skickar påminnelse till de som inte har betalat.



§7 Besök av valberedningen
Karl-Erik Lindström deltog på mötet och sonderade terrängen inför
årsmötet. Anders E meddelade att han inte är till förfogande nästa år.
Alla funderar på nya namn för styrelsemedlemmar.

§8 Samarbete med Skärgårdsföreningen
Ulf samt ordförande för Hällaryds Skärgårdsförening har diskuterat
ett djupare samarbete. En sak som diskuterats är om vi kan sitta i
varandras styrelser för att förbättra kommunikationen mellan oss.
Styrelsen beslutade att Ulf arbetar vidare med detta förslag.

§9 Drift av hamnen
Hamnens framtida drift diskuterades, på vårens båtråd blev det tydligt
att en förändring kommer att ske. Ulf o Anders K har varit på möte till-
sammans med Svaneviks och Stärnös bryggföreningar.
Föreningarna har begärt ett möte med kommunledningen för att klar-
göra vad kommunens intentioner är och att vi som föreningar är beredda
att ta över verksamheterna. Beslut togs att Ulf o Anders K har mandat att
förhandla fram ett avtal om driften av hamnen som ska beslutas på ett
extrainsatt årsmöte där alla medlemmar kallas.

§10 Inför årsmötet(18/6 kl.14.00)
Påskrivna protokoll för året skrivs ut och skrivs Madeleine
på av mötesordförande och justeringsman.

Påskriven verksamhetsberättelse. Ulf
Verksamhetsberättelsen tas fram.

Bokslut. Är klart o lämnas till revisorn. Mia

Påskriven revisionsberättelse. Mia
Skriver revisorn.

Fika. Annika

Övrigt inför årsmötet.

-

§11 Säkerhet i hamnen
Någon bensindunk har försvunnit under våren, uppmaning att
polisanmäla när sådant händer.

§12 Bordet runt
Mia. Inget för dagen.
Anders K. Gästhamnen startas upp 15/5.
Anders E. Inget att tillägga.
Bengt-Egon. Inget att tillägga.
Karl-Erik. Vi behöver ta fram en ny hemsidesansvarig. Ses över under



året!

.§13 Mötets avslutande
Ulf tackade och avslutade mötet.

Ulf Wilhelmsson Ordförande och sekreterare

…………………………………………………

Anders Eriksson Justeringsman

………………………………………………….

…………………………………………………..




